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Ázsiai fórum Nagykanizsán

Nagykanizsán, a Polgármesteri hivatal és a Dél-Zalai Logisztikai Klaszter szervezésében került sor
az ázsiai fórumra, amelynek a célja az adott országok nagykövetségi képviselőivel megismertetni a
nagykanizsai térség logisztikai, szakképzési és ipari potenciálját.
A fórumon, logisztikai vállalkozásként egyedül a DZLK egyik legnagyobb alapító tagja, a
Sprintcamion Zrt. is bemutatkozott egy vetített prezentációval.

A fórumról a média képviselői is tudósítottak, többek között a Zalai Hírlap is (lásd a cikket).

Mag János
   elnök

A Zala Hírlap cikke a fórumról:

Ázsiai nagykövetek ismerkedtek
Kanizsával
A logisztika, a szakképzés és az ipari potenciál iránt mutattak érdeklődést azok a nagykövetek és
diplomaták, akik pénteken ismerkedtek Nagykanizsával.
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Az üzleti találkozó keretében ázsiai országok, Vietnam, Pakisztán és Japán nagyköveteinek és
diplomatáinak mutatták be Kanizsát, a város elhelyezkedéséből adódó logisztikai lehetőségeket, a
közép- és felsőfokú szakképzés kínálatát, s a térség ipari potenciálját. A tanácskozás keretében több
meghatározó vállalat és cég is bemutatkozott.
A megbeszélés után Ngo Duy Ngo vietnámi nagykövet arról beszélt, hogy nagy lehetőségeket lát az
együttműködésre a logisztika, az oktatás és a vízkezelés területén, s reméli, hogy a következő
találkozón még több ázsiai ország képviselteti magát.
Syed Qasim Raza pakisztáni nagykövet is hasonlóan vélekedett. Mint mondta: rövidesen találkozik
hazája kamarai elnökével, akinek beszámol a kanizsai befektetési lehetőségekről.
Yuji Amamiya, a japán nagykövetség magas rangú diplomatája úgy fogalmazott: Horvátország
uniós csatlakozását követően Nagykanizsa remek logisztikai bázis lehetne a japán vállalatok
számára.
Cseresnyés Péter polgármester jelezte: folytatják a tárgyalásokat, s reméli, rövidesen kézzelfogható
eredménye lesz az erőfeszítéseknek.
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